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ARTIKEL 47 VRAGEN 

 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 
6201 BZ  MAASTRICHT 
 
Maastricht, 14 april 2020 
 
Betreft: Art. 47 vragen van GroenLinks inzake financiering (jeugd)zorg na Corona 
 
Geacht college, 
 
Ons bereiken signalen uit het land dat er zorgen zijn over de afspraken die gemeenten nu al hebben 
gemaakt met (o.a) jeugdzorgorganisaties in verband met veranderde inzet als gevolg van de coronacrisis.  
Zo zouden er gemeenten zijn die van plan zijn aan het einde van het jaar een verrekening te vragen in 
verband met niet geleverde diensten/niet gewerkte uren. Of dat gemeenten vragen daarvan in ieder geval 
al administratie bij te houden.  
Dit zorgt uiteraard voor grote zorgen bij de medewerkers van die (jeugd)zorgorganisaties. En het vergroot 
ook het risico op een situatie waarbij gemeenten allemaal apart een lijn kiezen, daarmee een lappendeken 
aan regelgeving veroorzakend met navenante administratieve belasting.  
 
GroenLinks begrijpt heel goed dat het nog niet goed zichtbaar te maken valt hoe de effecten van de huidige 
coronacrisis in de uitvoering van het werk van de(jeugd)zorg gaat ingrijpen. GroenLinks pleit er wel voor 
om niet nu al voor onrust te zorgen en in ieder geval samen met de samenwerkende Heuvelland-
gemeentes op te trekken. Liever nog: te wachten op landelijke richtlijnen.  
GroenLinks denkt daarbij dat rekening gehouden moet worden met een toename van de vraag naar zorg; 
de huidige lock-in, hoe nuttig en noodzakelijk ook, kan toenemende stress-gerelateerde vragen 
veroorzaken.   
 
Vandaar onze vragen: 
 
1. Bent u bekend met de genoemde signalen? 
2. Bent u het met ons eens dat door deze vragen onrust bij (jeugd)zorgmedewerkers kan ontstaan?  
3. Welke richtlijnen geeft de gemeente zelf nu in dit verband aan (jeugd)zorginstellingen? 
4. Doet Maastricht dat dan namens de samenwerkende Heuvellandgemeentes? 
5. Zijn er al landelijke richtlijnen in deze (zie uw brief van 3 april jl over afspraken tussen Rijk en 

gemeenten)? 
6. Is het college het met ons eens dat Maastricht zuinig moet zijn op alle zorgmedewerkers, omdat we ze 

na deze crisis ook nog hard nodig zullen hebben? 
 

In afwachting van uw beantwoording, 
 
Met vriendelijke groet, 
Marlise Korsten 
Fractievoorzitter GroenLinks gemeenteraad Maastricht 


